
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. december 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 214

Vil ministeren oplyse, hvad der gør, at de kameraer der skulle bruges til at opsætte på

udsatte motorvejsbroer skulle være så særlige, at de skulle i udbud, og dermed ikke kun-

ne indkøbes gennem Rigspolitiets eksisterende indkøbsaftaler, når det ses i det perspek-

tiv at Rigspolitiet allerede benytter sig af overvågningskameraer i forskellige modeller til

lignende opgaver?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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